



The Hashemite kingdom of Jordan  
Ministry of Industry and Trade  
Companies Control Department

Ref. No. : CC/2/64777/20991

Date : 01/03/2023

**To Whom It May Concern**  
Entity's National No.: (200189234)

Pursuant to the documents kept with the Companies Control at the Ministry of Industry and Trade, we hereby certify that **(Zaha for Logistic Services)** company is registered with us in the Registry of Companies with Limited Liability, under No. (64777) on 19/09/2022, with a capital of (50000) Jordanian Dinars.

**Objectives of the company are as follows:**

- [522109] (Other) support services of land transportation
- [522209] (Other) support services of sea transportation
- [522921] Activities of sea transportation agent
- [522931] Sea freight broker
- [522932] Land freight broker
- [955950] Logistics activities in transportation

المترجم: كمال الحزقي  
Translator: KAMAL ALHUZAQY



**Partners and their shares are as follows:**

National / Passport No.	Partner's Name	Partner's Capacity	Nationality	Partner's Share (JOD)
9792033508	LUBNA RAJI ANTOUN KHAIR	Limited Liability	Jordanian	26,000.000
9592020875	MALAKEH BAHJAT KAMEL YAZJI	Limited Liability	Jordanian	24,000.000

**Company's Headquarters:** Amman; and the company shall have the right to open branches within the Kingdom and abroad.

We have received minutes of meeting indicating that the General Assembly, at the meeting thereof held on 20/09/2022, resolved to elect:

Ms. **LUBNA RAJI KHAIR** as a General Manager of the Company.

We have received minutes of meeting indicating that the General Assembly, at the ordinary meeting thereof held on 20/09/2022, resolved the following:

Ms. **LUBNA RAJI KHAIR** shall be elected as a General Manager of the company, and she shall be authorized to solely sign on behalf of the company in all administrative, judicial and financial matters up to thirty thousand dinars, and to conclude contracts. Further, the General Manager, Ms. **LUBNA RAJI KHAIR**, and Mr. **FARID ANDRAWES HABIB** shall be jointly authorized to sign in financial matters whose value exceeds thirty thousand dinars.

\* Note that the auditor of the financial statements for the financial year of (2022) is **Ghassan Mother Asaad Al Saber**

**AND THAT ACCORDING TO OUR RECORDS, THE COMPANY IS STILL OPERATING TO PRESENT.**

**Electronic Receipt No.:** M86221-01-Mar-23

**Certificate Issuer:** Electronic Services (12:47:12)



\*This document was issued electronically by the Companies Control Department and does not need a signature or seal.

\* The content of this paper document should be matched with the electronic document.

\* In case that the electronic content does not appear or does not match, an updated document is required to be issued.

\* For any questions, you can contact the Companies Control Department on (info@ccd.gov.jo).

Controller General of Companies  
Dr. Wael Ali Al-Armouti

Tel:5600260 - 5600290 - Fax:5607058 - P.O Box 9192 Amman 11191-Jordan

Email: info@ccd.gov.jo - Website: www.ccd.gov.jo

0024516  
Ministry of Justice  
وزارة العدل

تصادق وزارة العدل على

خاتم  
وتوقيع

وهي غير مسؤولة عن محتويات هذه الوثيقة

عمان في ١٧/٥/٢٠٢٣  
عن وزير العدل  
Ministry of Justice

وزارة العدل  
Ministry of Justice

شهادة خلية

الرقم ٥-٢٣-٢٢٢٤٥-٢٠٢٣-سجل  
علم

في اليوم الثلاثاء الواقع في ١٦ من شهر ٠٥ لسنة ٢٠٢٣

حضر لدي أنا هادي عدوان مجرم العدوان للكتب العدل في الشرطي الرسمية للكتابة ضمن محكمة تصان

مترجم كمل الدين فوزة كمل الحزقي الرقم الوطني ٩٩٩١٠٠٧٧٣٩ بسم الام سو من وغولاه عمان/ البوغزلة للترجمة

بعد تظوفه القسم القانوني اجاب بيشل الترجمة التي قام بها من اللغة العربية الى اللغة الانجليزية  
هي ترجمة صحيحة وقد احتفظت بنسخة (صورة) المترجمة لدي.  
ملاحظة: اي قسط او شطب او تعديل في هذه الشهادة فلها اعتبار لاغية

1510994

وزارة العدل  
Ministry of Justice

انا  
أصادق على شهادة 1 كاتب عدل في عمان  
وعلى خاتم وزارة العدل  
في محكمة بداية عمان  
١٧/٥/٢٠٢٣

Ref No:

الرقم: م ش/20991/64777/2

Date:

الموافق:

التاريخ: 01/03/2023

لمن يهمه الأمر

الرقم الوطني للمنشأه : (200189234)

إستنادا للوثائق المحفوظة لدى مراقبة الشركات فإن شركة (زها للخدمات اللوجستية)

مسجلة لدينا في سجل الشركات ذات مسؤولية محدودة تحت الرقم (64777) بتاريخ 19/09/2022 برأس مال (50000) دينار أردني

غايات الشركة كما يلي :

[522109] خدمات داعمة للنقل البري ( أخرى )

[522209] خدمات داعمة للنقل البحري ( أخرى )

[522921] أنشطة وكيل النقل البحري

[522931] وسيط شحن بحري

[522932] وسيط شحن بري

[522950] أنشطة الخدمات اللوجستية في النقل

الشركاء فيها ومقدار حصة كل منهم كما يلي :

رقم وطني/جواز	اسم الشريك	صفة الشريك	الجنسية	حصة الشريك د.أ
9792033508	لبنى راجي انطون خير	م/مسؤولية	أردني	26,000.000
9592020875	ملكه بهجت كامل يازجي	م/مسؤولية	أردني	24,000.000

مركز الشركة : عمان ويحق للشركة فتح فروع داخل وخارج المملكة

وقد وردنا محضر يفيد أن الهيئة العامة باجتماعها المنعقد بتاريخ 20/09/2022 قررت انتخاب السيد :

لبنى راجي خير مدير عام الشركة

وقد وردنا محضر يفيد أن الهيئة العامة بالاجتماع العادي المنعقد بتاريخ 20/09/2022 قد قرر ما يلي :

انتخاب السيدة لبنى راجي خير مديرا عاما للشركة وتفويضها بالتوقيع عن الشركة منفردة على كافة الامور الادارية والقضائية وابرام العقود والامور المالية حتى ثلاثون الف دينار ، وتفويض المدير العام السيدة لبنى راجي خير والسيد فريد اندراوس حبيب بالتوقيع عن الشركة مجتمعين فيما يزيد عن الثلاثون الف دينار .

\* علما أن مدقق الحسابات للسنة المالية (2022) : غسان منذر أسعد الصابر

وأن الشركة لازالت قائمة حسب سجلاتنا حتى تاريخه

رقم الوصل الإلكتروني: M86221-01-Mar-23

مصدر الشهادة: خدمات الكترونية(12:47:12)

مراقب عام الشركات  
د . وائل علي العرموطي

\* لقد صدرت الوثيقة الكترونيا عن دائرة مراقبة الشركات ولا تحتاج الى توقيع او ختم.

\* يجب مطابقة محتوى الوثيقة الورقية مع الوثيقة الالكترونية.

\* في حال عدم ظهور المحتوى الالكتروني او عدم مطابقته فان ذلك يتطلب استخراج وثيقة محدثة

\* لأي استفسار يمكن الاتصال مع دائرة مراقبة الشركات (info@ccd.gov.jo)



هاتف: 5600260 - 5600290 - فاكس: 5607058 - ص.ب 9192 عمان 11191 - الأردن

Email : info@ccd.gov.jo - Website : www.ccd.gov.jo

Page1 of 1